
 
 

 
Groningen, donderdag 18 juni 2020 

 

Aan: Het College van Burgemeester en Wethouders Gemeente Groningen 

Onderwerp: Schriftelijke vragen ex art 38 RvO m.b.t. verkoop aandelen GAE 

Geacht College, 
 
De fractie van de PVV heeft n.a.v. de antwoorden op de vragen inzake GAE  
(overdracht/verkoop van aandelen GAE door de gemeente Groningen aan de Friese 
Stichting FB Oranjewoud) een aantal vervolgvragen:  
 
Vragen: 
 

1. Wat is de motivatie geweest van de gemeente Groningen om deze aandelen 
te verkopen? 
 

2. Hoe kijkt de gemeente Groningen aan tegen de opmerking van de 
aandeelhouders dat zij de gemeente Groningen aansprakelijk houden voor 
haar volledige aandeel in het investeringsklimaat naar rato van het 
aandelenbelang op dat moment. En hoe moet het raadsbesluit van destijds 
worden geduid als het gaat om de standhoudingsverplichting waarvan de 
gemeente uitgaat?  
 

3. Zijn de voorgenomen investeringen cq beschikbare middelen immers niet 
noodzakelijk om aan die verplichting te voldoen? En heeft FB Oranjewoud 
door het doorgeven van deze verplichting via de aandelenoverdrachtsakte 
deze financiële verplichting dan ook (impliciet) overgenomen? En zo nee, 
waarom niet? 

 
In afwachting van uw reactie, 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Ton van Kesteren  
Raadsfractie PVV Gemeente Groningen 
 

 


